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DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q1 OK. Uh, the time is 10.43am, and this is an electronically recorded
interview number R-0-3-9-3-3-2-7 being conducted at Wagga Wagga
Police Station on the 6th of October, 2015 between Detective Senior
Constable Melanie Staples and Moses Kellie, with Detective Senior
Constable Julia Bradley assisting. For the record can you please
state your name and rank please.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE BRADLEY

Detective Senior Constable Julia Bradley, Bradley is spelt
B-R-A-D-L-E-Y.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q2 And also present is a support person, Moses.
A Yeah.
Q3 Her name is Gail (I
A Yeah.
Q4 I just think, 1 think you're covered in the screen Gail?
ms I
Yeah.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q5 You are, great. Thank you. Um, and can you please state your full
name please Gail, and your date of birth?

vs I
Gail I, - B ~nd 'm a Wiradjuri elder

and support person.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q6 Thank you very much. Um, Moses do you agree that these are the

only people in the room today?
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A Yeah.

Q7 Myself, Detective Bradley and Gail, and yourself?
A Yes.
Q8 OK. Um, Moses, I'm going to ask you questions about the murder of

Anthony Cawsey in Centennial Park - - -

A Yeah.

Q9 - - - on the 26th of September, 2009.

A Yeah.

Q10 [10:44] And my questions and any answers that you give will be

recorded on this machine - - -

A Yeah.

Q1 - - - during the interview. Do you understand that??

A Yes, | understand.

Q12 Um, Your rights were explained to you by the Custody Manager and
you were given a copy of them. Do you want to exercise any of those
rights now?

A Right for what?

Q13 You were given a copy of this, this - - -

A Yeah, yeah.

Q14 ---document. And this explained, um, that you have rights in

relation to the what, what police can you while you are in custody.

A Yes.

Q15 And it also explains your, your rights regarding contacting a lawyer.
Your right to remain silent, and not answer questions if you would like
to. Um, and you have, uh, Senior Constable Moon has read those
rights to you and explained them.
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A Yes, | signed my name there.

Q16 | believe, yeah, is that your, that's your signature there Moses?

A Yeah, that's my signature.

Q17 Um, do you understand those rights - - -

A Yeah | understand.

Q18 - - - that have been explained to you?

A Yeah.

Q19 Do you wish to exercise any of those rights now and contact a
solicitor at this time?

A No.

Q20 [10:45] OK. OK. Um, Moses as | said to you before, um, you're
under arrest for the murder of Anthony Cawsey.

A Yes.

Q21 And | want you to understand that you do not have to say or do
anything if you do not want to.

A Yes.

Q22 But anything you say or do will be recorded, and it may later be used
in court.

A Yes.

Q23 Do you understand that?

A Yes.

Q24 OK. Uh, Moses will you please state your name and spell your family
name please?

A Uh, My name is Moses Kellie. Was born on the_ 1985.

Q25 Great, I'll just get you, get you to keep your voice up a little bit, just for
the microphone please.
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A OK. Yeah.

Q26 Um, Moses as Detective Bradley told you before the interview started,
this interview will recorded electronically on three DVDs.

A Yes.

Q27 Um, and at the end of the interview you will be given an audio only
copy of one of those DVDs of the interview.

A Yes.
Q28 OK. Do you understand that?
A Yeah.
e Q29 OK. Moses, as | said, I'm going to ask you some further questions.
\ j A Yeah.
Q30 [10:46] And those question will be recorded electronically.
A Yes.
Q31 Now | understand that you have been interviewed by the police
previously.
A Yeah, | was interviewed at Maroubra. Mar, | think it was Maroubra

Police Station.

Q32 Yes.

A Yeah.

Q33 You, you, how many times do you remember being interviewed by the
police?

A Uh, Twice.

Q34 Twice?

A Yeah, | think it was, the first time it was, they didn't record it. It was

not recorded. They just write it down. Then the second time | just
went there. | can't remember what happened, but, was not recorded
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either.

Q35 OK. You mean electronically recorded?

A Electronically, yeah.

Q36 OK. So | have, um, | know from, from my records and my
inquiries - - -

A Yeah.

Q37 That you have, uh, provided a, a written statement.

A Yes.

Q38 Which was typed.

A Yeah.

Q39 And that was on the 3rd of October, 2009.

A Yeah | think so. | can't, | can't remember.

Q40 [10:47] | don't know if, yeah, | don't think you'll remember the date.

A | can't, | can't remember.

Q41 Yeah. Um, and | also know that you were interviewed electronically

using this machine.

A | can't remember that either.

Q42 You c;an't remember that?

A No.

Q43 OK. The information | have is that that's happened three times.

A Yeah.

Q44 You were interviewed, um, once at Waverly Police Station, Once at

Maroubra Police Station.
DETECTIVE SENIOR CONSTABLE BRADLEY

| think so.
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DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q45 And then once down at Eden Police Station on the far south coast.

A Concerning this matter?

Q46 Oh, just generally.

A Oh, generally, yeah, yeah, yeah.

Q47 Oh, you remember those?

A Yeah, yeah. Concerning this matter | was never interview, they, they

only ask me some questions in Maroubra Police Station.

Q48 Yes.

A Um, |, | told them | was living in the park there - - -

Q49 Yes

A - - - at the time when this had happened.

Q50 [10:48] Yes.

A But | was, um, it was never recorded.

Q51 OK.

A Yeah.

Q52 OK. So you remembered being, | was probably a bit too vague with

my question there, sorry, Moses.
A Yeah, yeah

Q53 So I'm talking about, uh, the total interviews that you've had. So |

think you were interviewed by police about having a knife at the

Entertainment Quarter?
A Yes.
Q54 Do you remember that?
A Yeah, yes. | got charged for that.
Q55 You did get charged for that.
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A Yes.

Q56 And | believe you were also interviewed in relation to living in
Centennial Park.

A Yes.

Q57 And another time you were interviewed down in Eden Police Station.
A Yes.

Q58 Do you remember that one too?

A Yeah, for the armed robbery.

Q59 For the robbery, that's correct.

A Yeah, armed robbery, yeah.

Q60 [10:49] OK. Um, so | just want to tell you that | have watched all

those previous interviews.
A Yes.

Q61 And | have, um, | have a transcript here of what you said in those

previous interviews if we need to, if we need to refer to it.

A Yeah.

Q62 OK. So | know that in a previous interview - - -

A Yeah.

Q63 - - - you spoke about a time when you were approached by a man for

gay sex in Centennial Park. And you said that this man approached
you for gay sex twice in 1 hour.

A No.
Q64 Do you remember this?
A Yeah, | remember that. | remember, um, clearly. Um, it was not the

victim, the alleged victim. It was the person | did the armed rob, the
person | robbed, the mobile phone | robbed from the person. That's
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the actual person | was talking about.

Q65 Can you explain what you mean?

A | mean the, the victim, because | got charged with armed robbery - - -
Q66 Yes.

A | remember the, um, the police asked me, um, do you know this fella

before. | said, Nah. |say, I'm, I'm, | first met him in the, in, in front of
Centennial Park.

Q67 Yes.

A Um, he asked me for gay sex. Then he walk away. | walk into the
park. And that's where | walked behind him and | rob him of his
mobile phone.

Q68 OK.

A Yeah, that was the, the person for the armed robbery.

Q69 That's the person for the armed robbery?

A Yeah.

Q70 [10:50] OK.

A Yeah.

Q1 What I'm going to do Moses |, is | would like to ask you some more
questions - - -

A Uh-huh.

Q72 - - - about, um, about that event.

A Yeah.

Q73 OK.

A Yeah.

Q74 So, you said that the first time you saw him was at the main gates to
Cent---
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A It was at the main gates, yeah.

Q75 Yeah. How did you know that he wanted gay sex?

A Um, he, the way he was behaving, yeah.

Q76 So can you describe what that means?

A I can't, | can't explain it it's, he get, like, | was sitting there. He came

past talking on the phone. Then he, he talked to me but | can't
remember what he actually said. Then he walked off. | said, What's, |
said to myself, What's wrong with this, with this person, you know?
Um, then | saw him again the second time. He was talking on the
phone. Um, that's when |, that's, that's when | went and rob him. |
went from the other side of the park, | come out on the other, on the

other entrance, and robbed him, robbed him of his mobile phone.

Q77 OK.

A OK.

Q78 All right. Il just go through, um, the questions that | want to ask you,
Moses.

A Uh-huh. Yeah.

Q79 Um, you mentioned before in one of your earlier interviews - - -

A Yeah.

Q80 [10:51] - - - that guys make a signal to each other to say that they are

interested in gay sex. That they, that men have a signal. Can you tell
me what that signal is for gay sex?

A No, |, |, I'm, | didn't say that. | said he approach me in the, in the, he

approach me. He said something but | didn't listen to it, you know. |

tell him ‘Go away’, you know, like, that.

Q81 OK. Allright. So you said in the interview, as | said | have a transcript
of the interview here. You said in the interview that the man was in

Centennial Park for 1 hour or more.
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A Yeah, more than an hour.

Q82 Yeah.

A Yeah.

Q83 And that the next time you saw him, he was making sex talk on the

phone. Do you remember what he was saying?

A | can't, can't remember what he was saying.

Q84 Do you remember any of the words that he may have been saying?

A No.

Q85 OK. So when you heard him talking on the phone, how far away from

him were you?

A Um, because | was sitting on the, on the, um, there's a, there's a
bench there, a concrete bench. That's where | was sitting. And
people are passing, like, because there was a party up the road, you
know. And he was walking in front of me, like, maybe next to, close to
that wall, yeah.

Q86 OK. Was he, was he doing anything while he was talking on the
phone? While he was talking sex talk on the phone was he doing
anything?

A No.

Q87 And how long did you hear him make the sex talk on the phone?

A He was, he was walking around right in front of me, no more than a
few times.

Q88 Yeah.

A Yeah.

Q89 What did he, what did he do when he finished talking on the phone?

A He started walking on, on the other side. Because there's a park

there and there's another park there. The other park on that side,
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that's where the tennis court is. And he, he went, he walk in front of
me and go, and walk into the, into the street. So as he start walking
up the street, then | went into the park, and when | come out from the
other side, he was still talking on the phone, on, on the other side of
the fence. That's when |, that's when | walked outside and robbed

him.

Q90 [10:54] OK.

A Yeah.

Qo1 So the second time, the second time that you saw him - - -

A Uh-huh.

éfﬂ} Qo2 - - - was he doing anything with his hands or body?
e A No, he was talking on the phone.

Q93 He as talking on the phone?

A He was still talking on the phone, yeah.

Qo4 OK. In a previous interview you said that, um, the man forced attempt
with you.

A Look | don't know about that.

Q85 What, | was going to ask you what you meant by that?

A | can’t remember any forced anything on me.

Qo6 Yeah.

A He was just talking on the phone, like, the first, the first time | saw
him.

Qa7 Yep.

A Like | thought that he was making sexing, you know, because he

keep, he keep walking in front of me and talking on the phone. Yeah,
that's what | thought.

Qo8 When you say, walking in front of you, are you saying that he was
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walking backwards in front of you like this?

A Back and, back and forth, yeah, yeah.
Q99 And this is the first time you saw him?
A The first time on the, on the, on the entrance, the first entrance. The

main entrance of the Centennial Park.

Q100 [10:55] So, can you, can you draw a little map to show me what
you're trying to say, please? Just so | can, just so | can make sure
that, so you're going to draw the —

A Um, there's Centennial Park there.

Q101 Yes.

A The big park, and there's the entrance there.

Q102 Yes.

A And in that entran, in the entrance there is a pavement there.

Q103 Yes.

A And that's where | was sitting.

Q104 Yes.

A That was around maybe 12.00, 12.00 to 1.00 in the morning. And he
keep walking up and down like that. He keep talking on the phone.

Q105 Backwards, so backwards and forwards you've indicated?

A Backward and for, yeah. And the main street is here. And there's

another, on, on the side of the park there's a road, there's a road
there. So | rob him on this side.

Q106 Yes.

A You walk up, you walk up there, that's when | come out from the, from
the park - - -

Q107 Yes.
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A - - - from inside the park - - -
Q108 OK.
A - - -and rob him of his mobile phone.
Q109 So can | just look at your, just looking at your diagram here Moses.
A Mmm.
Q110 [10:56] So when you're sitting here - - -
A Yeah, | was sitting there.
Q111 Yeah, yeah, there?
A Yeah.
{r? Q112 And he's walking backwards in front, backwards and forwards here?
A Yeah.
Q113 And you say he's talking on the phone?
A Yeah.
Q114 And that's when he's making the sex talk on the phone?
A Yeah, well, well, like with some of the stuff he was saying, like, um, |

can't remember, like, clearly but it seemed like he was harassing me.
That's, that's what | thought.

Q115 Yeah.

A Yeah.

Q116 And you definitely thought he was talking about, um, gay things?

A Yeah.

Q117 Is that right?

A Yeah.

Q118 And that he was interested in having gay sex with you.

A Yeah.
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Q119 Am [, Is that correct?
A Yes. Yeah.
Q120 [10:57] OK. Um, so in the previous interview, you said that, um,

twice he approached you. So the first time he asked you for gay sex.
A Yeah.

Q121 And then you went to the café, this is what you said in your interview.
You went to the café in the park, and when you - - -

A Yeah, there's a café in the park. There's a restaurant in the park
there.

Q122 Yes.

A Well, he was outside of the park. I, | went into the park because, |

show you. There's a café there.

Q123 Yes.

A There's another entrance here. And the main entrance is here. |

went, | went this side - - -

Q124 Yes.

A | went like this and | come out from this end. He was there.

Q125 OK.

A Yeah.

Q126 OK.

A That's when | walked from there and | robbed him of his mobile
phone.

Q127 OK. OK.

A Yeah.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE BRADLEY

Q128 Moses, can | just ask. When you were sitting on the, on the bench
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out here, what were you doing at that time?

A | was just sitting there. Because there, there were a lot, a lot of pep, a
lot of people, um, walking up and down, and | just sit there because
that's what | do most of the time at night.

Q129 Just watch people?
A Yeah, just watch people go up and down, up and down, yeah.
Q130 [10:58] OK.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q131 OK. OK. What | might do, we might just skip ahead just for a second
Moses. | might come back to a couple of the questions on this again.
// A Mmm.
Q132 Um, in a previous interview, that, one of the previous interviews we

were speaking about, you told police that while you were living in
Centennial Park, that you carried a knife around with you in a

backpack.
A No, they arrest, they arrested me with knife in my, in the backpack.
Q133 Yes.
A They, they asked me on The Boulevarde there, they asked me, ‘Why

you carrying the knife for?’ | said, ‘For protection’. 'Cause, like, that's
why | got arrested for the assault.

Q134 Yes, | remember that.

A Yeah.

Q135 And when you say protection, protection from what?

A People, people attack other people in the street.

Q136 OK.

A Yeah.
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Q137 You were also, when you were also interviewed, um, um, by police,

they found, um, a number of, um, knives in your campsite that was in

the drain.
A Yeah.
Q138 You know what I'm referring to don't you.
A Yes, yes, yes.
Q139 OK. Um, and when you were interviewed by the police that day, on

the same day that you were found in the drain, uh, in that interview
you talked about having knives and sometimes carrying those knives
in a backpack.

A No. |, | can't, like, most of the knife there, | found them in the, in the,

because people go there and barbecue.
Q140 [11:00] Yes.

A There's a barbecue stand there. People barbecue, so most of the
time if I'm walking there because there's a tap there. | go there and
get water to drink. There's some knife around, so | just pick them up
there and, and have them in my possession.

Q141 OK.

A Yeah.

Q142 All right. Um, so Moses, did you carry knives with you in a backpack?

A Yeah, they arrest me, they arrested me with a knife in the
backpack - - -

Q143 Yeah.

A - - -in The Boulevard there.

Q144 On The Boulevard.

A Yeah.

Q145 So, on other times did you carry a knife - - -
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A No. Uh-uh.

Q146 - - - with you in backpack?

A No.

Q147 What sort of knives did you, did you own when you were living in

Centennial Park?

A | can't remember. Most of the knife, | find them there in the park
there. There were knife there in the park.

Q148 And how many knives do you think you owned then?

A | can't remember how many knife | owned. But they were, there were

a few. 'Cause | remember when | got arrested they fine me for those

knives.
4 Q149 When you got arrested.
A When | got arrested, yeah.
Q150 [11:01] In the Boulevard you mean?
A When | got arrested in Boulevard they take me to Waverley Police

Station. That's where they, they go through the bag, they find all the

knives.
Q151 | think they found one knife.
A Uh, I, I'm not sure how many - - -
Q152 Yeah.
A - - - how many knife was there. But they said, the police, they, later

on they fine me for, | think it was six or seven knife there. They, they

include, they, because the people investigating the murder find some

other knife there, in the, in the pond.

Q153 Yes.

A They take those knife and include them in the other knife they

arrested me in Boule, in Boulevard, and charge me with all of them,
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all those knives together.

Q154 Yeah, | don't, | don't quite think that's correct.

A Yeah, that's what they did.

Q155 1, well, | don't, | don't think that's correct.

A Yeah, because | got the, 1 got the script there, uh, | mean the

paperwork where all the knife were in there, and they take photo of all
the knives. Um, they, they charge me for those knives and | got fined
$500.00 for those, for those knives.

Q156 For all of those knives, you, you believe?
A Yeah.
o Q157 OK. | might just show you a picture of some of those knives, see if

you recognise them. [I'll just show you, I'll just show the camera that's
the first image. I'll just label that photo 1. Do you recognise that, that
photograph, Moses?

A | recognise, | recognise it because of the shoe.

Q158 Yeah, what can you tell me about those?

A Uh, | remember |, | got the shoe from the OP Shop there. These two
sandals, yeah, and there, there was some knife there when the police
came.

Q159 OK.

A Yeah, there's, that's the knife there.

Q160 [11:03] And those were, were those your knives, Moses?

A Yeah, this, this are the knives | found there in the, in the, in the park
there.

Q161 OK.

A Yeah.

Q162 OK. And these are some of the, each of the photographs are labelled
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differently. [I'll just show the, show the camera. Do you recognise
these knives, Moses?

A [ can't, | can't recognise it, because there were, there were a few knife
there. Is this knife from the same scene?

Q163 Yes, ltis.

A | can't, like, | can't recall them.

Q164 OK.

A Yeah.

Q165 That's all right. Can | show you, um - - -

A Most, most of the knife | was having there in this, in the, in this, in the

area where the police came, they all got this, um, they are not sharp
in the, in the, like, for example, this, they, all of them were like that.

They all curve, from in the, in the tip. They all like that.

Q166 Yeah, not all of them. You can see the other one here is not curved.

A Yeah, the other one was like that, but most of them was, were like
this.

Q167 Mmm.

A Yeah.

Q168 | don't think most of them - - -

A I can't, | can't recall this one.

Q169 Yeah.

A I remember this one was on the bag. This one was in the bag. This

knife was in the bag they arrested me with. The bag - - -

Q170 [11:04] At The Boulevard?

A Yeah, at The Boulevard, yeah, yeah.

Q171 OK. What about this knife Moses? Do you recognise that particular
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knife?
A No.
Q172 No.
A No.
Q173 Was that one of, was that similar to any knife that you owned at the

time that you were living in Centennial Park?

A | can't remember | had knife like that. All the knife | have, had at the
time the kitchen knife.

Q174 OK.
A I don't know. Maybe | had this. | can't, | can't recall.
Q175 That's OK. No problem. Thank you. I'll leave that there. So Moses |

want to ask you some more questions about Centennial Park.
A Yeah.

Q176 OK. So, | know that police spoke to you, um, at the campsite where
you had a campsite in the drain pipe.

A Yes.

Q177 Um, and that was on the bank of Busby's Pond.
A Yes.

Q178 Um, and I've seen photographs of that campsite.
A Yeah.

Q179 That's the - - -

A Yeah, that's the - - -

Q180 [11:05] That's the campsite there.

A Yes.

Q181 Yes.

A Yeah.
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Q182 OK. Um, so what I'll do Moses, I'll show you on a map. We'll use this
one. This is just a, um, an aerial photograph of Centennial Park
showing Busby's Pond. Moses I'm just going to show you this map.
I'l show you, I'll put, I'll show you this one as well just to give you a

slightly better, slightly better idea.

A Yeah.

Q183 So, if | just show you here, um, here is the top of The Grand Drive.

A Yeah.

Q184 And | believe you were talking about the main entrance gates before

when you drew this diagram for me.

A Yeah, this one, this one.

Q185 It's there.

A That's the entrance there.

Q186 Yes.

A Yeah.

Q187 And there is Busby's Pond.

A Yeah, that's Busby.

Q188 Busby's Pond.

A Yeah.

Q189 OK. So this campsite that we talked about, the campsite in the drain

pipe, it was here. Il just mark that with an X and I'll mark it with an A

V. in a circle.
A Yeah.

Q190 [11:07] OK.

A Yeah.

Q191 So, that is the location where the drain campsite was.
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A Yeah.

Q192 Now | want to ask you questions about another campsite that has
been located in Centennial Park in some bushes near here. So, I'm
going to mark that on the map here. I'm going to mark that with the

letter B. So | want to ask you questions Moses about this campsite

here.
A Yeah.
Q193 Did you have a campsite at this location?
A | was camping, first, first, first of all, | was camping around, there's the

field there. | think | was camping here before, around here, so that's

o the main street there.
< Q194 That's The Grand Drive.
A Yeah. lwasc, | was - --
Q195 Do you want to indicate - - -
A Which one is Paddington? Which, wh, look, I'm no good at, I'm no
good at map.
Q196 That's OK.
A Which one is Paddington? This is Paddington or - - -
Q197 Uh, Padding, Paddington would be up this area here.
A Oh, yeah.
Q198 So Busby's Pond. Um, Kensington is this area over here.
A Oh, yeah, yeah, | think it was around Kensington area - - -
Q199 Yes.
A - - -there was a, there was a campsite there. Because when | first

spoke to the police | showed them where | was camping before.

Q200 Yes | remember.
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A Yeah, the police asked me about the camp. They went there, and
they took me to, because we went, went through there, | was walking
around at that time to get, to get water. | was coming to around this
area, then | saw the police officers. They stopped me and start
asking me, they say, Who are you? What are you doing here? And |,
1told them straight up. I, I'm homeless.

Q201 Yes.

A I, I'm living in the park there and |, they asked me, where, where do
you, where do you sleep. | told them |, | camp there. | was camping

around Kensington area.

Q202 Yes, | remember, yes.

A Yeah. And that was it. They took me to the police station and
questioned me about it. | say | got nothing to do there. The only
crime | commit, | was camping there when the incident happened.

Q203 OK.

A Yeah.

Q204 OK. So what |, thank you for telling me that again.

A Yeah.

Q205 So as I've said, I've marked on this map A - - -

A Mmm.

Q206 - - - This location here which is where the drain campsite was.

A Yes.

Q207 Yeah. And I've marked here with another X and a letter B - - -

A Mmm.

Q208 ---where there was another campsite. And | want to ask you
about - - -

A This one.
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Q209 - - - this campsite here.

A OK.

Q210 And | want to ask you whether that was a campsite that was being
used by you.

A No, there, there was two people there that was camping there. The

other one was, was, uh, camping there on Bondi, then later | saw him,
he was there. He, he camped there | think few times. Because most

of the time when | come out of the, the drain there to get water | see

him there.
Q211 And who was this person?
””“3 A 1, | can't remember who, who he was.
i Q212 Can you tell me what he looked like?
A Fat fella.
Q213 A fat fellow?
A Yeah, yeah. He got beard.
Q214 Uh, with a beard?
A Yeah.
Q215 Can you tell me anything more? Can you tell me about his age?
A Nah. | can't tell you. | can't tell you. He was homeless fella too. |

usually see him, like, on this part. Or sometime | see him there the
park the, near the park in Bondi.

Q216 Uh-huh.

A Near, near, you know, near the Bondi Junction there's a park, there's

another park there where | usually sit there.

Q217 OK.
A Yeah.
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Q218 Um, what nationality was this man?

A 1 think he was Aussie.

Q219 He was an Aussie man?

A Yeah, yeah.

Q220 [11:10] OK. What colour hair did he have?

A Grey, grey-ish.

Q221 Uh-huh.

A Yeah.

Q222 OK. And you've seen him here, where, where l've - - -

A Yeah, I've seen him around here, I've seen, seen him around there

because in there there's a toilet there too. | don't know if it's on the
park there, if it's in the map. There's a toilet around there, around this

point. There's a toilet there and the, the field is there.
Q223 OK.

A Yeah, | seen, | seen him going in and out of the, of the toilet, then

sometime come out of there and get water.

Q224 OK.
A Yeah.
Q225 All right. What I'm going to do Moses, | want to ask you some more

questions about this campsite here, OK?

A Yeah.

Q226 OK. So I'm going to show you some photographs.

A Yeah.

Q227 I'm going to show you some photographs of, I'll leave this, I'll leave

this here. We'll keep those separate. All right. So Moses, there
were, um, the police found this campsite where I've marked with the
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letter B.
A Yes.
Q228 OK.
A Yeah.
Q229 Um, and when, when they found that campsite they found a, a lot of,

uh, pieces of property in there.
A Yes

Q230 So, they found, um, I'll just show you some of these photographs. I'll
show the camera as well. They found a, a black backpack.

o A Yeah.
< Q231 OK. They found a DVD.
A Yeah.
Q232 A DVD case. They found a little bongo drum.
A Yes.
Q233 They found a sleeping bag cover.
A Yeah.
Q234 They found a Dior makeup kit.
A Yeah.
Q235 Do you recog, uh, a Brute aftershave bottle.
A | can't remember that.
Q236 Yeah. Do you remember any of these items of property?
A No.
Q237 OK. They also found a, a, a notebook. And that's the notebook cover.

It's quite a large scrapbook, about that big - - -

A Yeah.
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Q238 ---Moses. Um, and inside that notebook, there is some writing, and

your name is written inside that notebook.

A Yeah.
Q239 So can | show you some of that?
A Yeah.
Q240 OK. So there's, there's some comments here.
A Yeah.
Q241 And there's also here.
A Yeah.
Em Q242 And there's also here it's written Moses Kellie.
- A Yeah.
Q243 Can you see that Moses?
A Yeah, | seeit.
Q244 Do you recognise that handwriting?
A | can't recognise it.
Q245 OK. There's also this picture here.
A Yeah.
Q246 Is that a picture of you Moses?
A Yeah, that's, that look like me.
Q247 Did you draw that picture?
A No.
Q248 And written at the top here, and I've got a, I've got a close-up

photograph here, written at the top here is, um, some words.
Bartholomew Tamu?

A Yeah.
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Q249 Moses Kellie?

A Yeah.

Q250 Michelle Obama, Barrack Obama, Solomon Tutu and Coco Tee?

A Yeah.

Q251 Did you write this Moses?

A No.

Q252 OK. I'l also show you another picture from this same notebook. It's a

pirate of Somalia boat. And there's some people and some people

with guns.
A Yeah.
Q253 Did you draw this picture, Moses?
A No. No.
Q254 OK. There was also another notebook and that's the cover.
A Yeah.
Q255 And there's also again, it's a fairly large sized notebook, and inside

that notebook there was also, um, a, a picture of a man which is quite

similar | think to - - -

A Yeah.

Q256 - - - the other - - -

A To the other one, yeah.

Q257 Yeah, do you agree?

A Yeah.

Q258 And inside that there was also, um, this which is um, uh, this which is

Mosley, uh, Mos, Moses?

A Moses, yeah.
Q259 Yeah. Is this, would this be your notebook?
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A No.
Q260 No?
A No.
Q261 [11.15] OK. And Moses also in, um, in that campsite there were a

number of newspapers as well.

A Yeah.

Q262 OK. And the dates on these - - -

A And at the campsite on, on the, on the camp, the campsite there, this
one - --

Q263 Yeah, there's, no, no, this, no, no. This one here. I'm talking to you

about this one, the one at number B, the one in the bushes here.

A All right. | remember there was some newspapers there in this one
where | was living.

Q264 Yes. There were newspapers here, that's correct.

A Yeah, yeah.

Q265 And also in here there were newspapers. And I'm asking you - - -

A I don't remember them.

Q266 I'm asking you some questions about this campsite.

A No, | don't know about that.

Q267 OK. So some of the newspapers were dated the 16th of September,

2009, the 19th of September, 2009, the 20th of September, 2009, and
the 22nd of September, 2009.

A Yeah.

Q268 And here are a couple of photographs, there's the 22nd of September,
2009. And there's September, 20th, 2009. And the dates of these
newspapers, um, are only a few days before the stabbing of the man
in Centennial Park - - -
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A Yeah.

Q269 - - - that I'm here to interview you about today.

A Yeah, yeah. Yeah.

Q270 OK. Um, Moses, | believe that you were, uh, using and using this

campsite.

A Yeah.

Q271 [11:16] The one here that I've marked at B - - -

A Yeah.

Q272 ---that you were using this campsite on the 25th and 26th of
o, September, 2009.
{ 7 A No, lw---

Q273 Do you have anything to say about that?

A No, | was not using that camp - - -

Q274 OK.

A - - - this campsite.

Q275 Um, [ believe that the, the property located in this campsite, the, the,

uh, the notebooks with your, with the name Moses Kellie - - -

A Yeah.

Q276 - - - and those diagrams, those drawings in there - - -

A Yeah.

Q277 - - - show me that you, that that campsite was being used by you.

A Yeah.

Q278 Do you have anything to say about that?

A I got nothing to say about that.

Q279 OK. Uh, Moses, have you ever used that campsite?
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A | can't remember.

Q280 OK. Um, Moses, the police found this campsite on the 9th of
November, 2009.

A Mmm.

Q281 [11:17] OK. And at the time the police were looking for you in
Centennial Park.

A At the time they were looking for me?

Q282 Yeah, they were looking for you. They wanted to speak to you again
and they were looking for you.

A Because | can't remember the dates youse are talking about.

Q283 OK. I'mjust, l'I‘I, I'l, I'm just telling - - -

A Yeah.

Q284 - - - I'm just telling you the date.

A Yeah, yeah.

Q285 So the police were looking for you.

A Yeah.

Q286 And that's when they found this campsite.

A Yeah.

Q287 So | want to know, uh, Moses, do you remember when you left
Centennial Park?

A Um, because the police came and looked for me, um, one night | was
walking through the park. | saw the ranger, the ranger there in charge
of the park.

Q288 Yes.

A He said, um, the police were looking for you. | say all right. Uh, we
sit in the car there. He called, tried to call the police.
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Q289 Yes.

A He, he call them more than five times. They didn't, they didn't, they
didn't, they didn't talk.

Q290 Yes.

A So he said, OK, you can go, because they came out, helicopter,
everything, they're looking for you. Like, after the incident happen,
the police, after they talk to me, they took me to Maroubra and spoke
to me. He said, they came back and trying to look for me. | was not
there in the park, so they ring up, told them, if, if you see me, tell
them. That, they see, that, like, this, they see, like, they see me. Um,
we sit there in the car, wait for the police, they, they never turn up.
So, |, | left. | left Centennial Park. I, | went to La Perouse.

Q291 [11:18] To La Perouse?

A Yes.

Q292 OK. And how long were you in La Perouse for?

A I was in La Perouse, uh, till | left for, | left for Eden. | was there, |, |

can't remember how long | was there.
Q293 OK.

A Well, | got arrested in, near, Eden, uh, around December or
something like that. January or something.

Q294 Yeah.

A Yeah.

Q295 The 17th of January - - -

A Yeah.

Q296 - --itwas.

A Yeah.

Q297 Yeah. OK. Um, OK. So, um, the interviews that you had with
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police - - -
A Yeah.
Q298 ---in Sydney - - -
A Yeah.
Q299 - - - s0 at Maroubra and at Waverley - - -
A In Maroubra, yeah.
Q300 Yeah. So, um, you remember those two interviews that I'm talking

about, in Sydney?

A Yes.

Q301 [11:19] Yeah. And they happened before you left Centennial Park?
A They happened before | left Centennial Park yeah.

Q302 Yeah.

A Yeah.

Q303 So, um, after, after the interviews - - -

A Yes.

Q304 - - - um, but before you left Centennial Park, so that period then - - -

A Yeah.

Q305 Did you have any, um, were there any other times when guys came

up to you for gay sex in Centennial Park?

A No.
€ Q306 OK.
A | mean, most of the time, you see people, so, eh, standing near the

toilet, and you think, wh, where this camping was, um, where did you
mark it, which one? Which one did you mark? Yeah. On, on that
side, | don't know which side it is that the toilet there, most of the time,
you see crowd of people there. At night, even at night, or - - -
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Q307 OK. This is a, this is a map of, um, Centennial Park.

A Yes.

Q308 This is produced by the rangers and the people who monitor the park.
A Yes.

Q309 OK. So, we're talking about, you're talking about this area, do you

want to show me where you're talking about? This is Busby's Pond.

A Yeah, the, the toilet is around this point, is around this point. | can't, |

don't know, | don't know how to read map.

Q310 OK.
A Yeah.
Q311 [11:21] That's all right. So, around, and you're indicating just the,

you're, you indicated this circle - - -

A Just around, around there was camping, around this point.

Q312 Yep.

A Yeah.

Q313 So, Il just clarify, so you're, you pointed, then, to, um, a part that I've
labelled with A - - -

A : Uh, yeah, the part you la, label, yeah.

Q314 Yep.

A Yeah, was camping, and around, either there or there, there's a toilet

there, because there's two, it's one on that side - - -

Q315 Yes.

A - - - towards the main entrance and there's one there.

Q316 Yes.

A Like, you see crowd of people there most of the time. Yeah.

Q317 OK.
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A Yeah.

Q318 And you, when you say you see a crowd of people, what do you
mean?

A Uh, most of the time, when |, on f, on Friday, then I, Friday, Saturday,

Sunday, like, f, satur, Saturday especially, you see lot of people in
that, in that, the, they goin' through the park or they, they stand
around that area. | don't know what they're doin'".

Q319 You don't know what they do?
A I, no, because | never confront, | never confront, | don't want to go
near them.
Q320 OK. Moses, you were, um, arrested in Eden.
A Yes.
Q321 [11.22] Do you remember that? In the south coast?
A Yeah. For the, for the robbery.
Q322 Yep.
A For the robbery. Yeah.
Q323 OK. And you were interviewed by the police.
A Yes.
Q324 OK. And police interviewed you about a robbery of a man called
1359 i and that robbery happened on Lang Road at
Centennial Park on the 11th of October - - -
o A Yes.
- Q325 - - -2009.
A Yes.
Q326 OK. And during that interview, you gave a number of answers, and

as | said, I've got a transcript of that interview here, and Moses, | have
watched and listened to that interview a number of times.
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A Yeah.

Q327 OK. Um, Moses, the police believe that, during the interview - - -

A Yeah.

Q328 - - - at Eden Police Station - - -

A Yes.

Q329 - - - you were actually describing the murder of Anthony Cawsey, and
not the robbery of,____ 1359 "}

A No.

Q330 Do you have anything to say about that?

A If, even if they call the victim, the victim will tell you, that's, that's the

point |, that's the, that's the, 1, outside the park, that's the point I 1
robbed him of his mobile phone. It's there, it's there on the record. |
robbed somebody there, in that, in that area.

Q331 [11:23] Yes, but - - -
A So, how does that has anything to do with murder?
Q332 OK. 'Cause what I'm saying to you is that, in the interview that you

gave to Eden Police Station - - -
A Yeah.

Q333 - - - you talked about, um, events that describe what happened in the
murder, and not what happened in the robbery - - -

A No.
( = Q334 - - - and 'l explain what that means to you.
: A Why?
Q335 OK.
A Yeah.
Q336 So, you talked about, um, the man approaching you, and I'll, and I'll
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A Yeah. | wasn't---

Q337 ---I'll ask you to listen - - -

A - -- | wasn't talk to you.

Q338 - - -to me first. OK.

A Well, you don't, don't mix two things together. That's two, armed
robbery and murder, that's two different thing.

Q339 Yes, | agree.

A Yeah. Yeah.

Q340 Yeah, | agree.

A Yeah.

Q341 [11:24] And that's why | think it's significant, because you have gotten
the two confused, and I'll tell you why.

A No, | didn't get them confused.

Q342 I'll tell you why.

A Why?

Q343 OK. So, you talked about the man, um, when you were interviewed
about the robbery - - -

A Yeah.

Q344 ---you talked about this man approaching you for gay sex twice.
You knew - - -

A When, when - - -

Q345 Stop.

A ---when---

Q346 Can | finish?

A - - - when did that happen?
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Q347 Can | finish? Please let me finish.

A Yeah.

Q348 OK. Before you interrupt, | want you to understand - - -

A Yeah.

Q349 - - - the allegation - - -

A Yeah, I'm - - -

Q350 - - - so that you can then give an answer if you want to.

A Yeah.

Q351 [11:24] OK? Um, so you, you talked about the man, um, approaching

you for gay sex twice, and you said that the first time was up here,

and I'l indicate with an X, up here being in the main entrance gates,
and that the man was pretending to talk on the phone, and you said
that you went into, um, you went into the café, and you, when you
were back in the park, you tried to go another way, but you came
across the man, and you said it was down by the sporting area, in the
area where you used to live - - -

A No.
Q352 - - - and the man was making sex talk on the phone - - -
A No.
Q353 - - - and that he again asked you for gay sex.
A No.
{ Q354 That's what you said in the interview, Moses.
> A When? Is there on the script? The robbery happened outside,

outside, outside, outside of the park.

Q355 Yeah. | understand, | understand - - -
A Yeah.
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Q356 - - - that that's where the robbery happened.

A Yes.

Q357 "And | also understand - - -

A Yeah.

Q358 - - - that you know the full facts of the robbery because you have pled

guilty to that offence.
A Yeah, | plead guilty to that.

Q359 So, | know that you now understand the full details of that robbery
offence. But what I'm saying to you is that, when you were
interviewed by the police in Eden - - -

A In Eden, yeah.

Q360 - - - you were getting those two incidents confused - - -

A No.

Q361 [11:25] ---and what you were saying was that you had, were

approached by a man for gay sex on two times, and that man was in
the Centennial Park, in the park - - -

A ldon'tsay ---
Q362 - - - for one hour.
A - - - | don't say it was in the park.
Q363 You did.
A I said it was outside of the park.
/jf Q364 OK. Well, we'll have to, as | said, |, I've listened to your interview

several times, Moses - - -

A Mmm, yes.

Q365 So | know what you said.

A I can't | can't recall what | said - - -
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Q366 OK.

A - - - because that's, that's a while ago.

Q367 OK.

A But it was not inside of the park. | walked inside of the park and, and

walk on the other entrance. If you - - -

Q368 Moses, what I'd like to do is, I'd like to ask you a few more questions.
OK. And these questions relate to the murder of Anthony Cawsey.

A Yeah.

Q369 OK. Um, Moses, | believe that you were describing the events around
the murder - - -

A No.

Q370 ---and that these events don't match what happened during the
interview, during the robbery, sorry. Do you have anything to say
about that?

A That's, |, I'm telling you, these two different things that happened.

Q371 [11:26] OK.

A And one of them, I've got nofhing to do with, the, the robbery, | did the
robbery, | plead guilty to the robbery - - -

Q372 Yes.

A And the murder, 1, | don't know what happened. | didn't do it.

Q373 OK.

A | was just camping in the, in the same park when the incident
happened.

Q374 OK.

A So it got nothing to do with me.

Q375 Moses, | believe that you stabbed Anthony Cawsey to the chest. Do
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you have anything to say about that?

A | didn't stab anybody.

Q376 You didn't stab anybody?

A No.

Q377 OK. Did you have any physical fight with Anthony Cawsey?

A I didn't, 1 didn't, |, | don't know, | don't know him, I've never met him
before.

Q378 OK. Uh, Moses, the body of Anthony Cawsey, when he was, when

he was killed, the body of Anthony Cawsey, |'ve marked on the map
with an X and the letter C. The body of Anthony Cawsey was located
here, marked with the letter C.

A Yeah.

Q379 That's about 70 centimetres from - - -

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE BRADLEY
Metres.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q380 Sorry, 70 metres, thank you, uh, from this campsite, your drain
campsite, and this second campsite, where, uh, those notebooks
were found.

A Yeah.

Q381 [11:28] Yes.

A Yeah.

Q382 Um, do you have anything to say about the location of where Anthony

Cawsey's body was located in relationship to your campsites?

A The, when the police took me to Maroubra, they, we came back to the
park with them. They, they, they, they asked me where | was when
the incident happen, it's there on camera. | shouldn't, | tell them
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where, where | was - - -

Q383 Yes.
A - --when the incident happen. | was non, | was never near that
area - - -
Q384 Yes.
A ---and | was not even camping that area at the time the incident
happen.
Q385 Yes.
A | only start camping there after the inc, incident happen.
poe Q386 OK.
(w/] A After the police, the police talk to me, they took me to ma, Maroubra,

and came, | came back - - -

Q387 Yes.

A Within a week, | start camping in this, in that spot.

Q388 OK. |, lunderstand - - -

A Mmm.

Q389 - - - that that is what you have told the police.

A Yeah. That's, that's what happened.

Q390 Yeah.

A 1, 'mnot ---

Q391 [11:28] Butl---

A ---I'mnormally - - -

Q392 Moses, | understand that that's what you've told the police.
A Yeah, that's what | - - -

Q393 OK.
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A ---that's what | told the pol, that's what happened. And the
police - - -

Q394 But | will tell you - - -

A - --when the police came there, they know | was not camping there,
because they asked me, Where do you, where do you live, |, | went

and showed them the two camping spot | was camping at the time.
Q395 Yes.

A It was not even near that. | star, only start camping there after | came
back from the police station, and |, | start camping in this spot.

Q396 OK.

A Only after the incident happen.

Q397 OK.

A Yeah.

Q398 You, have you, you, you finished?

A Yeah. Finished, yeah.

Q399 OK. | understand that that's what you have told the police. OK?

A That's what happened.

Q400 | also will tell you that the, that we, as the police, do not believe that

version, and I'll tell you why.
A Why?

Q401 [11:29] OK. So, in this campsite, which you said that you were only

started to use after the incident happened - - -

A Yes.

Q402 ---um, you gave an interview about using that campsite, and you
s - - -

A What campsite?
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Q403 This campsite, the drain campsite.

A Yes. Yeah.

Q404 And you remember ta, talking to the police about that?

A No. |don't remember.

Q405 OK. Well, | won't ask you questions about that interview if you don't
remember.

A No.

Q406 OK. But | will tell you this. Located in this campsite - - -

A Yes.

Q407 - --were a number of newspapers, and you said to me before that

there were newspapers in this campsite.

A There was newspaper where, old newspapers.
Q408 OK.
A | was not able to afford - - -
Q409 Can | finish?
A - - - | wasn't able to afford, um, uh, new ones - - -
Q410 OK.
A ---s0 | end up getting old, every time |, | see an old newspaper, |
take them.
Q411 [11:30] Yes.
’ A Like - - -

Q412 Yes.

A - - -those newspaper were not brand new. |, | didn't go and bought

them. Were just papers | found there in the park.

Q413 OK.
A Yeah.
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Q414 In your previous interview, you talked about getting them from the

newsagency in Kensington.

A No. lwas, | ---

Q415 You've changed - - -

A ---no---

Q416 - - - that story, too?

A [ got, | got the, | got magazines, they asked me about the magazines.
Q417 OK.

A There was some porno magazine they asked me about, | said | got

them from the Kensington, um, um, not, not shopping centre, station.

Q418 OK. Uh, Moses, is there anything you want to tell me about your state

of mind when you were living in Centennial Park?

A I, I, I won't be able to tell you about my state of mind, because | was

homeless. If you're homeless, it'd be, you'd be, you'd be stressful.

Q419 OK.
A It was stressful there.
Q420 Is there anything you want to tell me about your state of mind when

the guy approached you for gay sex two times in 1 hour? Do you
want to tell me about what you, what that makes you think? What that
made you think, | should say.

A Why, why you keep asking me about the same question? There was

a robbery, that was a robbery incident. Why you keep mention, keep

7 including the robbery incident with this?
Q421 [11:31] Because, I've told you why, and I'll tell you, I'll explain it to you
again - - -
A Yeah.
Q422 - - - s0 | can make sure you understand.
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A Yeah.

Q423 The police, the investigators believe - - -

A Yes.

Q424 - - - that when you were interviewed at Eden Police Station - - -

A Yeah.

Q425 ---you were getting the robbery and the murder confused, and we

say, the p, we say as the police, that you were getting those two
events confused - - -

A How can | get 'em conf - - -

Q426 I'l tell you why.

A Sorry.

Q427 Yep. You were getting those two events confused, because you

committed both offences, and also because the offences happened in
a similar way, because both men, uh, were Australian, Aussie

guys - - -

A Yeah.

Q428 - - - and both men were talking on the phone at the time - - -

A No.

Q429 - - - and that you have gotten those two events confused.

A How can | get, get it confused? | got convicted for it.

Q430 OK. All right. Um, Moses, can you sign here please, just to say that

€ ) this is the map that | showed you - - -

i

A Yeah.

Q431 [11:32] - --during this interview? And today's date, please, which is
the 6th of the 10th.

A Yeah it's there.
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Q432 Here. You write it please, too, Moses. Thanks. 6/10/2015. OK. And
Il also get you to sign this one too, please, Moses, just to say that
this is the diagram you showed me. If | could get your signature, and
6/10/2015. Thank you. What I'd like to do is just ask Detective
Bradley if she'd like to ask you a few questions, thanks.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE BRADLEY

Q433 Moses, when, um, just in relation to when you left Centennial
Park - - -
A Yeah.
Q434 - - -um, you said earlier that you went to La Perouse?
A Yeah. |wasinlLape---
Q435 Yeah.
A Yeah.
Q436 Whereabouts did you stay when you were in La Perouse?
A | was in the park there, in La pe, La Perouse Park.
Q437 La Perouse Park?
A Yeah.
Q438 OK.
A Yeah.
Q439 Um, do you know how long you stayed there for?
A I don't know how long | stayed there, but there's a bunker there, yeah,
g ; it was, that wa, that's, that's where | stayed.
M Q440 A bunker?
A Yeah.
Q441 [11:33] OK.
A Yeah.
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Q442 And then, you said that you went, left La Perouse and went down the

south coast?

A No, Eden.

Q443 Eden, yeah.

A Yes.

Q444 Can you tell me how you got from La Perouse down to Eden?

A Um, | hitchhiked, um, and | had a pushbike.

Q445 Uh-huh.

A Yeah.

Q446 OK. Um, and when you were spoken to by the police in Eden, you

had that pushbike in your possession?

A Yes. |, 1---

Q447 Is that right?

A | did.

Q448 And you also, um, | think the police showed you a couple of, uh,

photographs of the, of the, some knives you had in your backpack

with you. |s that correct?

A Yes. | had little knives in my backpack.

Q449 Yeah. Do you remember how many you had?

A I don't know how many |, | mean, | don't know how many knives | had.
Q450 OK.

A Yeah.

Q451 [11:34] OK. Um, so going back to just before you left the park, and

you said it was after you'd spoken to the, the ranger, and the ranger
said you, the police wanted to speak to you?

A Yes.
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Q452 Yeah?

A Yeah.

Q453 Uh, did you ever think about going to the police station to - - -

A | was sitting there - - -

Q454 - - - to see everyone?

A -- -1, I'm not gunna go to the police station. They were, they wanted

to see me, that's why | was waiting there, me and the ranger are
sitting in the, in the car.

Q455 Uh-huh.

A Sit in the car there, wait for the police to turn up. We s, we saw a

police car came and pass in front of the, Centennial Park.
Q456 Yeah?

A But the car didn't came in and, and just drive off. So, we sit there for,

like, one to 2 hours. I'm not telling any lie.

Q457 OK.

A You can ask the ranger. Ranger was there.

Q458 Yeah. Do you remember which ranger itwas?

A | can't remember his name.

Q459 OK.

A Yeah.

Q460 Right. Did you get to know some of, um, the rangers when you were

living in the park?

A No, | didn't get to know them, because most of them were not happy
of me camping there. They were not happy anybody camping there,

where | was camping.

Q461 [11:35] Uh-huh.
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A Yeah.
Q462 OK.
A And they will, they will tell you, the first time, when | was camping is

not even, is, you guys didn't even get it right. Where the, the first time
the ranger saw me, where | was camping, he told me, Stop camping
there. That was, | can't even, | can't even, can't even remember,
before that and when the police stopped on me.

Q463 OK.

A Yeah.

Q464 OK.

A Yeah.

Q465 And then you started with your, your other campsite in the drain, and

do you remember how long you were there for?

A Um, yeah. | was there for like a week, week or two, because why
there's so many stuff there, because | usually bring stuff back to the

camp.
Q466 OK.
A Like, things, stuff [ found, like, uh, things, uh, 1, if I, mostly it's, um, [ go

to, um Salvation Army store there - - -

Q467 Uh-huh.
A Because things are very cheap. Sometime [ get it for free and take
them back to the camp there. That's where | got these shoe, these
£ ) sandal from.
Q468 OK.
A Yeah.
Q469 OK. Um, when you, uh, we'll go back to that, that one here, just back

on, on,on the map - - -
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A Yeah.

Q470 - --um, and we spoke earlier, when you were sitting on the benches.

A Yeah.

Q471 [11:37] Yeah?

A Yeah.

Q472 And you said that you often just sat there, pe, people-watching? Was
that - - -

A Well, most of the time, | sit there, and not, I'm not every time.

Q473 Uh-huh.

A Not every day.

Q474 Well that, | guess that was my question.

A Yeah.

Q475 Now, how often did you, you know, sit there in the middle of the night?

A Um, | would sit there for like half an hour, like, twice a week, you
know.

Q476 Uh-huh.

A Yeah.

Q477 OK. And just watch people go past?

A Yeah. Most of the time, | walked up to Boulevard, yeah, and

sometime | went to the cinema, but | can't go there, you know,

because | wa, | was very paranoia, like, going public, going to crowdy
place, you know.

Q478 Uh-huh.

A So | usually si, stay, sit there by myself.

Q479 OK.
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A Yeah.

Q480 What, um, you just spoke about being a bit paranoid. What, what
were you paranoid about? What were you worried about at that time?

A I just, 1 was, | was just, like, 'cause later, | got, | got diagnosed with

schizophrenia, | didn't know | was suffering from schizophrenia at the

time.
Q481 [11:37] Uh-huh.
A Like, | keep to myself a lot, even outside, even when | was li, when |,

when | was living in my unit, keep to myself. When | come back from

work, | go into my room.

Q482 Yeah.

A Just sit there, watching TV, all the time. Yeah.

Q483 So, do, do you think you were suffering some mental health concerns
when - - -

A ldon't - - -

Q484 - - - you were living in the park?

A | don't know if | was suffering mental, mental problem or, | don't know.

Q485 You're not, you're not sure?

A 1, | don't know, I'm not sure, because few years, later | got, | got, | got
diagnosed with that.

Q486 OK. OK. I think that just relates back to what Detective Staples says

about, you know, if you remember your state of mind, you know - - -

b A Yeah, |, | was - - -
Q487 - - - 'cause it was a while ago.
A - - - | remember most of them - - -
Q488 Yep.
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A - - - but it was while ago.

Q489 Mmm.

A Yeah.

Q490 That's correct. OK. Yep. That's all.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q491 [11:38] All right. Um, Moses, is there anything, um, you wish to tell
me about this? Anything further you wish to tell me about this matter?

A I got nothing to say.
Q492 OK.
A They, they, | did the robbery, they charged me for the robbery, and |

don't want that to get confused with something else | didn't do.

Q493 OK. Moses, as | said to you, um, we, we have gathered evidence,

and we believe that you are responsible for the murder - - -

A Yeah, I'm - - -
Q494 - - - of Anthony Cawsey.
A - - -yeah, | know that's your, that's your evidence - - -
Q495 Yes.
A - - - but I've got nothing to do with him.
Q496 OK. All right. Um, Moses, you will be charged with the, with the
murder of Anthony Cawsey today.
A Yes.
{»/ Q497 OK. Um, Moses, you'll also be given the opportunity to make a

handwritten statement if you like at the conclusion of this interview.

A I'm not, I'm not good at sentences and writing stuff.

Q498 OK.

A Yeah.
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Q499 Moses, have the answers you have given as recorded in this
interview - - -

A Mmm.

Q500 - - - been made of your own free will?

A Yes.

Q501 [11:39] Yes. Has any threat or promise or inducement been held out

to you to give the answers as recorded in this interview?

A No.

Q502 Um, Moses, what I'll do is, I'll get a senior officer at the police station,
someone who's not connected with this investigation - - -

£
\ j A Yes.

Q503 - - -to just come in and ask you a few questions about our conduct
today, and about the conduct of how the interview has been
conducted.

A Yes.

Q504 OK. Do you understand that?

A Yes.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE BRADLEY
I'l head out.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q505 Thank you.

DETECTIVE SENIOR CONSTABLE BRADLEY

Time is, uh, 11.40am. I'm just leaving to get an independent officer.
INTERVIEW SUSPENDED
INTERVIEW RESUMED
DETECTIVE SENIOR CONSTABLE BRADLEY
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Time is 10.43am. [I've got Senior Constable Carberry here as an
independent officer, uh, who will just ask Moses, um, some questions
in relation to the interview. Whilst that happens, Detective Staples

and | will leave the room.
LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

You go the adoption list here at all?
DETECTIVE SENIOR CONSTABLE BRADLEY

We'll find the adoption questions for you.

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q506 So, it's Moses, is it?
A Yes. Moses.

Q507 Yep.

vs I

That clock hasn't been changed. | was just lookin' at it. - (LAUGHS)
DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES
Q508 No, it hasn't.
vs I
| put mine back instead of forward.
DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES
Q509 Oh, you did?
LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q510 All right. Sorry, Moses, what's your last name?
A Kellie.
Q511 [11:44] Kellie. All right. Uh, Moses, as you've been told, my name's

Leading Senior Constable Simon Carberry from the Wagga Wagga
Police Station. | want to speak to you about the interview you've just
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completed.
A Mmm.
Q512 Do you understand that?
A Yes.
Q513 Are you Moses Kellie?
A Moses Kellie, yeah.
Q514 Yep. Have you taken part in this interview of your own free will?
A Yes.
Q515 Has any threat been made here to give any of the answers as

recorded in this interview?

A No.

Q516 No-one's made any threats towards you?

A No.

Q517 OK. Has any promise been made here you to give any of the

answers as recorded in this interview?
A No.

Q518 All right. Did anyone offer you any form of advantage to give any of

the answers as recorded in this interview?
A No.

Q519 All right. Have you any complaints about the manner in which you

have been interviewed?

A 4 A I've got a little bit of complaint about it, because they were, they were

mixing two di, two different things together.
Q520 What do you mean?

A There was two separate incident, but they were trying to make out like
that incident happened on this other side, like, | go, like that incident
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got something to do with the:murder when it got nothing to do it. It
was an armed robbery, and | got charged for it. So, that, that was

the ---

Q521 [11:45] All right.

A - - - that was the only thing | was not happy with.

Q522 So, you're sayin' they were askin' you questions about two
different - - -

A About somet, two different thing, yeah.

Q523 All right. Did they tell you they were asking questions about two

different matters, or - - -

A No. They just, just tryin' to make out like it was - - -
Q524 This thing - - -
A ---itwasone ---
ws
Um ---

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q525 Mate, all the questions are gunna be recorded.
A Oh, OK. '
Q526 So, it's all recorded, so - - -
vs I
2 Can | just say something?

( J LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY
A Yeah.
vs I

They asked him about, um, when he was arrested down in Eden.

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY
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Yeah.

ms I

And they told him he was gettin' confused with the two different cases.

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q528

Oh. Allright.

vs I

And that's what it was.

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q529

All right.

vs I

He was, like, they were talkin' to him about the armed robbery.

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q530

Yeah.

vs N

Yet he was describing the murder.

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q531

Right.

ms I

He was gettin' his facts mixed up?

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q532 Right.

A Yeah.

Q533 Did they end up clarifying it after that, though?

A No, they still think I'm mix, I'm mention of the armed robbery for the
murder.
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Q534 All right.
A Mmm.
Q535 As | said, it's all been recorded, so - - -
vs I
Yeah.

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q536 You'll get, you can get a copy of the transcript, and you'll get a copy of
the interview anyway, so - - -

A OK.
Ny ]
Yeah.

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q537 All right. Anything else you - - -

A No.

Q538 ---need to raise? Righto. Uh, interview with the senior officer is
concluded. [I'll, interview's still running. [I'll just have the officers

return. Time is 10 - - -
ms NG
No

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q539 Goin' by your watch, are we? So, yeah - - -
Ny
Well, that's, uh - - -

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q540 Yeah. It's all right.
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vis I

- - - that's, that's not daylight savings. - (LAUGHS)

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY

Q541 [11:46] 11.49 by my watch.
vs
Yeah.

LEADING SENIOR CONSTABLE CARBERRY
Q542 Thank you.
DETECTIVE SENIOR CONSTABLE STAPLES

Q543 There is no display. Oh well. All right. Moses, the time is now
11.47am.

A Yeah.

Q544 And that concludes the interview today.

A All right.

Q545 Thank you.

A Yeah.

INTERVIEW CONCLUDED
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